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A V E R T I S S E M E N T  

 

La Commission de Surveillance du Secteur Financier (CSSF) attire l’attention 
du public sur la publication par l’autorité de surveillance anglaise « Financial 
Services Authority » d’un avertissement concernant les activités d’une entité 
qui prétend être dénommée AC Alternative (voir ci-après). Cette entité ne 
dispose pas de l’agrément nécessaire à la prestation de services financiers au 
ou à partir du Luxembourg. 

 

La CSSF tient à préciser que l’organisme de placement collectif AC 
Alternative, dûment agréé au Luxembourg conformément à la loi du 20 
décembre 2002 et soumis à la surveillance de la CSSF, n’a aucun lien 
avec l’entité visée par l’avertissement. 

 

 

Luxembourg, le 18 août 2011 

 

 

   



Financial Services Authority

The Financial Services Authority (“FSA”) of the United Kingdom would like to 
alert all recipients that:

AC ALTERNATIVE
36 AVENUE DU X SEPTEMBRE
1230 LUXEMBOURG

is NOT authorised under the Financial Services and Markets Act 2000 (“FSMA”) to 
carry on a regulated activity in the United Kingdom. Regulated activities include, 
amongst other things, advising on investments and dealing and arranging deals in 
investments ("investments" include stocks and shares).

The FSA believes that this organisation may be targeting UK customers. Therefore, 
we have added this firm to our list of unauthorised overseas firms operating in the 
United Kingdom. This list can be found at:

http://www.fsa.gov.uk/pages/Doing/Regulated/Law/Alerts/overseas.shtml

We note that the firm also has a website, www.ac-alternative.com.

If you have any further questions on this matter please email our Consumer Contact 
Centre at consumer.queries@fsa.gov.uk, or alternatively by telephone on 0845 606 
1234. Overseas callers can contact us on (+44) 20 7066 1000.
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